
N.a.v. collegebrief 1 november 2022 – verwerking moties

1 Bestrijding energiearmoede 
geeft het college de opdracht om:
- te onderzoeken hoe groot de groep huishoudens is die boven de rijksnorm valt (tussen 130-

140% en 140-150% van de bijstandsnorm) en daarbij duidelijk te maken hoe ook deze 
groepen financieel geholpen kunnen worden bij het bestrijden van de dreigende energie 
armoede;

- de raad over de resultaten van dit onderzoek te informeren en met een voorstel te komen,

Financiële middelen ter hoogte van € 1,1 mlj. zijn in de begroting opgenomen voor diverse 
onderdelen. Maar het onderzoek waartoe de motie oproept is (nog) niet gedaan.
Conclusie griffie: motie niet afgedaan.

2 Dorpen- en wijkenfonds
verzoekt het college:
- het totaalbedrag van 900.000 euro mee te nemen in de begroting voor 2023,

Bedrag is in de begroting opgenomen. Incidenteel. 
Conclusie griffie: Motie afgedaan.

3 Dorpshuizenfonds
geeft het college opdracht om:
- na gereedkomen van het Meerjaren Onderhouds Plan het onderhoudsfonds voor
dorpshuizen te verhogen en daartoe met een voorstel naar de raad te komen,

Structureel 75.000 in de begroting opgenomen.

Conclusie griffie: motie afgedaan. 

4 Fietspad Dokkum-Burdaard
geeft het college opdracht om:

- Navraag te doen bij de provincie of de gemeente in aanmerking komt voor een subsidie;
- Bij toekenning provinciale subsidie, bij de begroting met een voorstel te komen;

verzoekt het college om:
- de overige fietspaden en de knelpunten in kaart te brengen en met een voorstel te
komen tot vernieuwen/herstellen en dit voorstel voor te leggen aan de raad,

Structureel 22.000 opgenomen (investering 419.000 in 25 jaar afschrijven), daarmee aan het 
verzoek voor dit specifieke fietspad voldaan. Maar geen informatie over de provinciale subsidie 
en de overige fietspaden en knenlpunten.
Conclusie griffie: motie niet afgedaan. 

5 Geluidsscherm Rondweg Noord
verzoekt het college:
- stappen te ondernemen om zo mogelijk een geluidscherm aan de Rondweg Noord te
realiseren;
- een provinciale bijdrage van 50% van de kosten, t.w. 400.000 euro, aan te vragen en
de rest van de investering mee te nemen in de begroting voor 2023



Structureel 42.000 opgenomen (800.000 in 25 jaar afschrijven). Onduidelijk of een provinciale 
bijdrage is aangevraagd.

Conclusie griffie: Motie afgedaan.

6 Herinrichting skatepark
verzoekt het college:
- om de gebruikers actief te betrekken bij de invulling van de herinrichting van het
nieuwe skatepark in het Harddraverspark;
- zich in te spannen het skatepark te realiseren binnen het huidige budget, maar in het
geval hier extra budget voor nodig is, terug te komen bij de raad met een goed
voorstel,

Incidenteel 50.000 opgenomen. 
Conclusie griffie: motie afgedaan

7 Industrieel en karakteristiek erfgoed
geeft het college de opdracht om:
- te onderzoeken of een constructie zoals van toepassing is voor de Stads
Ontwikkeling Maatschappij (SOM) ook mogelijk is voor het in stand houden c.q.
opknappen/verbouwen van industrieel en karakteristiek erfgoed waarbij de specifieke
elementen behouden blijven c.q. worden gerestaureerd (dit betreft dus een
constructie met een lening);
- de raad van de uitkomst van dit onderzoek op de hoogte te stellen

Structureel 30.000 in de begroting opgenomen voor monumentale bomen.
Conclusie griffie: motie niet afgedaan. 

8 Noodplan energietransitie
verzoekt het college om:
- de raad dit najaar te informeren over de lopende initiatieven terzake de
energietransitie en energiebesparingsmaatregelen;
het al bestaande plan van aanpak te versnellen gezien de huidige energiecrisis,

In de begroting extra structurele middelen gevraagd. Er volgt nog raadsbrief. Is er nog niet. 
Conclusie griffie: motie nog niet afgedaan.

 
9 Regenboogbankje

Motie staat inmiddels op afgedaan.

10 Stedenband Fulda en Crediton
verzoekt het college:
- om de scholieren van de middelbare scholen in onze gemeente actief te betrekken bij
de invulling van de stedenband via het onderwijs;
- samen met de scholen en het stedenbandcomité te kijken naar
subsidiemogelijkheden voor deze internationale uitwisselingen;
- om voor planontwikkeling en extra personele inzet extra middelen vrij te maken bij de
begroting 2023;
- de raad over bovenstaande te informeren,

Derde streepje is in de begroting opgenomen. Structureel 20.000. 
Conclusie griffie: motie nog niet afgedaan.



11 VoorleesExpress
verzoekt het college:
• om te onderzoeken of de VoorleesExpress een mogelijkheid is voor het preventief
zorg- en welzijnsbeleid van de gemeente Noardeast-Fryslân;
• om te onderzoeken of dit in samenwerking kan met de bibliotheek, het
basisschoolonderwijs en welzijnsorganisaties Timpaan / Het Bolwurk;
deze extra taalondersteuning aan te bieden in zowel het Fries als het Nederlands;
• de raad over de resultaten bovenstaand onderzoek te informeren,

Bedrag wat structureel nodig is (15.000) voor de uitvoering van de motie is opgenomen in de 
begroting. Onderzoek nog onbekend.
Conclusie griffie: motie nog niet afgedaan.

12 Wet Opkoopbescherming
roept het college op om:
➢ te onderzoeken of de Wet opkoopbescherming ook nuttig en toepasbaar kan worden
gemaakt in onze gemeente;
➢ de raad hierover te informeren,

Eind november komt er raadsbrief (incl.motie tydlike wenningbou). Is er nog niet. 
Conclusie griffie: daarmee motie nu nog niet afgedaan.

13 Fytsestalling binnenstêd
ropt it kolleezje op:
➢ by it opstellen fan it mobiliteitsplan rom omtinken te jaan oan it fytsferkear;
➢ by in eventuele werynrjochting fan de iepenbiere romte rom omtinken te jaan oan
fytspaden/stroken;
➢ te ûndersykjen wat de mooglikheden binne foar ekstra fytsparkearromte en eventueel
in fytsestalling yn de binnenstêd fan Dokkum sa as ek omskreaun yn’e kolleezjebrief
fan 12 novimber 2020,

Wordt meegenomen in Mobiliteitsplan. Staat gepland voor volgend jaar. 
Conclusie griffie: daarmee is motie nog niet afgedaan.

14 Grienfûns
Grienfûns
ropt it kolleezje op:
• foar 1 april 2023 in grienfûns foar de boarger yn te rjochtsjen en mei in útstel dêrfoar
nei de ried te kommen;
• (fierdere) útfiering te jaan oan it grienstruktuerplan, mei ûnder oare ekologysk
bermbehear;
• ûndersyk te dwaan nei de mooglikheid foar in strukturele bydrage yn de begrutting
foar it grienfûns,

Structureel 30.000 opgenomen. 
Conclusie griffie: motie nog niet geheel afgedaan.

15 Húsfesting museum Dokkum
ropt it kolleezje op:
• mei te tinken mei it bestjoer fan it museum oer de húsfesting fan Museum Dokkum;
• aktyf te bemiddeljen by de syktocht nei in oar plak foar Museum Dokkum;
• mei te tinken yn de mooglikheden om as musea yn Noardeast-Fryslân gear te
wurkjen,



Er is een incidenteel bedrag van 45.000 in de begroting opgenomen voor onderzoek.
Conclusie griffie: motie afgedaan

16 Tydlike wenningbou
fersiket it kolleezje:
1. te ûndersykjen oft op ien of meardere lokaasjes tydlike wenningen realisearre wurde
kinne;
2. dit ûndersyk mienskiplik mei direkt belutsenen, lykas doarpsbelangen, út te fieren;
3. studinten fan hegeskoallen en/of universiteiten te belûken by oplossings foar
passende tydlike wenfoarsjenningen;
4. de gemeenteried uterlik 1 novimber 2022 in foarstel te dwaan foar dy lokaasje(s),

Eind november komt er raadsbrief (incl. motie wet opkoopbescherming). Is er nog niet. 
Conclusie griffie: daarmee motie nu nog niet afgedaan.

17 untflechting NE-F en DD
ropt it kolleezje op:
• om de kosten fan de ûntflechting fan de amtlike organisaasje sa folle mooglik yn
rekken te bringen fan de feroarsaker fan de ûntflechting (de winsk fan in eigen koers
fan Dantumadiel hat dêryn bepalend west);
• alle prikken yn it wurk te stellen om de ferdieling fan de kosten fan de ûntflechting sa
lykweardich mooglik te ferdielen tusken beide gemeenten, op syn minst 50%-50%;
(bygelyks kosten fan personiel dêr’t direkt gjin funksje foar beskikber is);
• de gemeenteried periodyk, dochs op syn minst elts fearnsjier, te ynformearjen oer de
resultaten fan de ûntflechting,

In de begroting 2023 geen extra middelen opgenomen. Bij de resultaatsbestemming 2021 is er 
incidenteel 3,5 miljoen beschikbaar gesteld. 
Conclusie griffie: motie afgedaan zodra de eerste collegebrief hierover is ontvangen. Daarmee 
motie nu nog niet afgedaan.

Overig 

Niet in collegebrief opgenomen – wel genoemd in begroting

Bladzijde 8 en bladzijde 17 – OZB
Op 4 november 2021 is er een motie aangenomen:

constaterende dat:
➢ het college in de begroting de meerjarenraming sluitend maakt door voor de jaren
2023, 2024 en 2025 de OZB met telkens 10% te verhogen;
spreekt uit:
➢ de OZB-verhoging in de meerjarenbegroting met 10% per jaar voor de jaren 2023,
2024 en 2025 niet acceptabel te vinden;
roept het college op:
➢ bij de Perspectiefnota en begroting voor 2023 met andere voorstellen te komen om
de begroting voor deze jaren sluitend te maken,

Conclusie griffie: motie 4 november 2021 afgedaan.

Bladzijde 14 – Wensnummer 31 – Motie d.d. 27 januari 2022 

Fietspad Doniaweg Hallum



verzoekt het college:
● inzichtelijk te maken wat de kosten zijn van het naar voren halen van de aanpak van
fietspad Doniaweg, eerder dan 2029;
● aan te geven welke externe subsidiebronnen er mogelijk zijn, naast de subsidie van
Fietsimpuls;
● de uitkomsten van bovenstaande te betrekken bij de behandeling van de
Perspectiefnota 2023,

Structureel 17.000 opgenomen (investering 345.000 in 25 jaar afschrijven). 
Conclusie griffie: motie afgedaan.

Bladzijde 16 – Wensnummer 41 - Motie 9 juni 2022
verzoekt het college:
• met een raadsvoorstel te komen waarin de kapvergunningplicht is opgenomen;
• daarin het voorstel op te nemen om geen leges te heffen voor een kapvergunning;
• in de perspectiefnota financiële ruimte te zoeken voor de financiering;
• de mogelijkheid te onderzoeken dat de beoordeling van de kapvergunningen
uitgevoerd wordt door de afdeling Gemeentewurk in plaats van de afdeling RO,

Structureel 24.000 opgenomen. 
Conclusie griffie: motie afgedaan.


